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PROTOKÓŁ Nr 31/21 

z obrad XXXI Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie w kadencji 2018-2023 odbytej w dniu  

26 lutego 2021 r. w godzinach od 13.20 do 14:10 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 

w Rajgrodzie. 

W posiedzeniu wzięli udział: załącznik lista Radnych Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Ireneusz Gliniecki – Burmistrz 

2. Piotr Milewski – Sekretarz 

3. Joanna Andruk – Skarbnik 

4. Załącznik lista gości na posiedzeniu XXXI Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

5. Załącznik lista obecności Sołtysów z Gminy Rajgród 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad.   

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXX Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

4. Informacja Burmistrza o wydanych zarządzeniach i pracy od ostatniej sesji. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w budżecie Gminy Rajgród na rok 2021,   

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2021-30, 

c) zarządzenia wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Rydzewo, 

d) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie Gminy Rajgród 

na 2022 rok, 

e) ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2021 roku za kształcenie 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę 

Rajgród. 

6. Wnioski i oświadczenia radnych. 

7. Sprawy różne.   

8. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad. 

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie - Marek Bućko, powitał 

wszystkich uczestników obrad oraz gości. Stwierdził na podstawie listy obecności 

prawomocność obrad. Podczas obrad sesji na 15 radnych obecnych było 11 radnych. 
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Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż wpłynął wniosek o zmianę porządku obrad 

polegający na dodaniu do punktu 5. Podjęcie uchwał w sprawach, podpunktów: 

c)  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grajewskiemu, 

d)  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grajewskiemu, 

Pozostałe punkty obrad pozostają bez zmian. 

Nowy porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad.   

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXX Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

4. Informacja Burmistrza o wydanych zarządzeniach i pracy od ostatniej sesji. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w budżecie Gminy Rajgród na rok 2021, 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2021-30, 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grajewskiemu, 

d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grajewskiemu, 

e) zarządzenia wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Rydzewo, 

f) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie Gminy Rajgród 

na 2022 rok, 

g) ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2021 roku za kształcenie 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę 

Rajgród. 

6. Wnioski i oświadczenia radnych. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący poddał nowy porządek obrad pod głosowanie radnych. 
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W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła nowy 

porządek obrad XXXI Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z XXX Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

Przewodniczący poinformował, iż protokół został dostarczony radnym na Dysk Google. Zapytał 

zebranych o zmiany bądź propozycje i uwagi do protokołu. Radni nie wnieśli żadnych uwag. 

Przewodniczący poddał protokół z XXX Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie pod głosowanie 

radnych. W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

protokół z XXX Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

W trakcie sesji wręczono grawertony na ręce dh. Kacpra Bućko drużynowego 4 RDH "Ora et 

labora" z okazji Dnia Myśli Braterskiej oraz Anny Jagłowskiej Prezes KGW Bełda „Zaradne 

Bełdzianki” za wyróżnienie w konkursie ,,Polska Wieś Smakuje". 

Ad.4. Informacja Burmistrza o wydanych zarządzeniach i pracy od ostatniej sesji. 

Burmistrz na wstępie poinformował o wydanych zarządzeniach od 29 stycznia 2021 r. do 26 lutego 

2021 r. Dodał, iż zarządzenia są dostępne na stronie BIP Urzędu Miejskiego w Rajgrodzie. 

Burmistrz poinformował, iż informacja będzie dotyczyć okresu jego pracy od XXX sesji, która 

miała miejsce 29 stycznia 2021 r. 

2 lutego – odbyło się posiedzenie Rady Parafialnej Parafii pod wezwaniem Świętego Wojciecha 

w Rydzewie. Tematem spotkania było podjęcie współpracy gminy z parafią w zakresie pozyskania 

gruntu. 

6 lutego – odbyło się spotkanie w Sołectwie Pieńczykowo, na którym zorganizowany był kulig i 

ognisko. Stowarzyszenie „Pieńczykowiacy” zaprezentowali wydawnictwo, którego autorem jest 

Anna Graczewska. Burmistrz przypomniał o innych wydawnictwach z terenu naszej Gminy, 

takich jak: „Rajgrodzki Zielnik”, „Mleczne inspiracje” czy „Biebrza na starej fotografii”. 

12 lutego – Burmistrz wspólnie z Radną Ewą Cebelińską uczestniczyli w spotkaniu w Starostwie 

Powiatowym w Grajewie. Spotkanie dotyczyło ciągu rowerowego na trasie Żabia- Ostejki. 

19 lutego – Odbyło się spotkanie w Starostwie Powiatowym w Grajewie dotyczące planów 

powiatu w zakresie budowy dróg powiatowych. 

22 lutego – odbyło się prezydium w Urzędzie Miejskim w Rajgrodzie. 

23 lutego odbyło się kolejne spotkanie z Księdzem Proboszczem z Rydzewa. 

24 lutego – Spotkanie w Ośrodku Pomocy Społecznej z przedstawicielami Kół Gospodyń 

Wiejskich z terenu Gminy Rajgród. 

25 lutego – o godzinie 8.00 odbyło się spotkanie w Starostwie dotyczące przekazania gruntu przez 

Powiat i KOW dla Gminy Rajgród. O godzinie 9.00 – posiedzenie Powiatowej Rady Pracy. 

26 lutego – o godzinie 8.00 spotkanie z Proboszczem Parafii pw. św. Wojciecha w Rydzewie. 



4 

 

 

INWESTYCJE W GMINIE RAJGRÓD od sesji 29 stycznia 2021 r. 

1. Dnia 3 lutego Wojewoda Podlaski poinformował o liście zadań wskazanych do dofinansowania 

w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg (dawniej: Fundusz Dróg Samorządowych). 

Na liście znalazły się dwa zadania Gminy Rajgród: 

✓ „Przebudowa dróg gminnych w miejscowości Kołaki” 

− odcinek długości 635 m, 

− szacowany koszt: 428 201,80 zł 

✓ „Przebudowa drogi gminnej publicznej nr 129556B w Czarnej Wsi” 

− odcinek długości 1117 m, 

− szacowany koszt: 1 188 800,00 zł 

Przewidywany poziom dofinansowania to 50 %. 

Lista inwestycji musi jeszcze zostać zatwierdzona przez Prezesa Rady Ministrów, więc na 

ostateczne wyniki naboru trzeba poczekać. 

 

2. Dnia 11 lutego gmina złożyła trzy wnioski o dofinansowanie inwestycji gminnych ze środków 

rządowego funduszu przeznaczonego na pomoc gminom, w których funkcjonowały państwowe 

gospodarstwa rolne (tzw. PGR-y). Warunkiem ubiegania się o te środki jest lokalizacja inwestycji 

w miejscowościach, w których funkcjonowały PGR, czyli w przypadku Gminy Rajgród są to: 

miasto Rajgród, Wojdy i Bełda. 

Łączna wartość zadań inwestycyjnych, o które wnioskuje Gmina opiewa na blisko 5 mln złotych. 

Zadania, o sfinansowanie których zawnioskowaliśmy to: 

− "Przebudowa drogi dojazdowej do ZGKiM w Rajgrodzie" – 243 228,20 zł; 

− "Poprawa gospodarki wodno-ściekowej na terenie Miasta i Gminy Rajgród", w tym: 

rozbudowa kanalizacji sanitarnej i wodociągowej w Rajgrodzie (m.in.: do ośrodków 

wczasowych, w ul. Giełguda, Trojdena, 1-go Maja, Warszawskiej oraz budowa nowej 

studni w ujęciu wody – 3 900 000,00 zł; 

− "Przebudowa dróg gminnych publicznych w Rajgrodzie - Kolonia Prawa - Etap I" - która 

zakłada wykonanie nawierzchni żwirowej na drogach o łącznej długości ok. 4,2 km – 

840 000,00 zł. 

 

3. Dnia 25 lutego wspólnie z Domem Kultury gmina zawnioskowała o środki pochodzące z 

Programu Operacyjnego „Rybactwo i Morze” na realizacje projektu pn. „Promocja dziedzictwa 

rybackiego i turystyki w Gminie Rajgród”. 

Projekt zakłada: 



5 

 

− ustawienie w centralnej części rajgrodzkiego parku, w miejsce istniejącej fontanny, 

fontanny 

w kształcie rybaka, trzymającego sieć, a wokół którego ryby i strumienie wody, 

− odnowienie ławek w parku oraz wymianę starych koszy na śmieci, 

− przy promenadzie w okolicach przystani wędkarskiej ustawienie ‘ramki pamiątkowej’ w 

formie dwóch szczupaków podtrzymujących napis ‘RAJGRÓD’. w ramce można będzie 

zrobić zdjęcie na tle Jeziora Rajgrodzkiego i Góry Zamkowej; 

− wzdłuż promenady ustawienie 6 przestrzennych kolorowych makiet ryb słodkowodnych; 

− na tablicy przy zejściu na przystań wędkarską, umieszczenie tablicy ze zdjęciem Jeziora 

Rajgrodzkiego oraz krótkim opisem; 

− zakup serwisów kawowych, filiżanek, kubków z grafika promującą naszą Gminę. 

Łączny szacunkowy koszt ww. zadań to: 185 259,50 zł. 

Wnioskowane dofinansowanie w wysokości 74% może wynieść: 137 092,00 zł. 

4. W dniu sesji gmina składa wniosek do Urzędu Marszałkowskiego o udzielenie dotacji celowej 

z budżetu Województwa Podlaskiego na zadanie z zakresu ochrony, rekultywacji i poprawy 

jakości gruntów rolnych, tj. Modernizację drogi gminnej Nr 102904B w Rajgrodzie (Kolonia 

Lewa) o długości 1654 m. 

Warunkiem ubiegania się o dotacje jest posiadanie drogi o szerokość umożliwiającej je budowę 

lub modernizację oraz droga musi faktycznie spełniać funkcję dojazdową do gruntów rolnych. 

Dotacja może wynieść 50 %. 

5. PRZETARGI: 

Ochrona krajobrazu oraz zasobów przyrodniczych przez zagospodarowanie nadbrzeża Jeziora 

Rajgrodzkiego w Rajgrodzie oraz terenów przyległych 

Dnia 10 lutego gmina otworzyła oferty złożone w przetargu. Trwa badanie ofert i procedura 

uzupełniania przez wykonawców wymaganych dokumentów. 

 

Ad.5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w budżecie Gminy Rajgród na rok 2021, 

Głos zabrała Skarbnik – Joanna Andruk. 

Skarbnik poinformowała, że po stronie planu wydatków i dochodów wprowadza się następujące 

zmiany: 

1. Dokonuje  się  zwiększenia  dochodów  i wydatków  na  2021 rok  z związku  z otrzymaną  z 

GUS  dotacją dotyczącą realizacji Narodowego Spisu Powszechnego Ludności i Mieszkań w 

2021r. Rozdział 75056. Kwota 7.350zł. 
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2. Dokonuje  się  zwiększenia  po  stronie  dochodów  w jednostce  UM  w związku  z pismem 

Wojewody  Podlaskiego  odnośnie  dotacji  celowej  na  realizację  zadań bieżących  z zakresu  

adm.  rządowej  oraz  innych  zadań  zleconych  gminom  na  sfinansowanie  zrealizowanych w 

2020r.  zadań  wynikających  z ustawy  –Prawo  o aktach  stanu  cywilnego,  ustawy  o ewidencji  

ludności  oraz ustawy o dowodach osobistych. Kwota 5.093zł. 

3. Dokonuje  się  zwiększenia  po  stronie  dochodów  i wydatków  w związku  z pismem  

Wojewody Podlaskiego odnośnie dotacji celowej na realizację zadań bieżących  z zakresu  adm.  

rządowej  oraz  innych  zadań  zleconych  gminom  na  realizację  zadań  związanych z 

przyznawaniem Karty Dużej Rodziny. Rozdział 85503. Kwota 127zł. 

4. Dokonuje  się  zmian  pomiędzy  paragrafami  w rozdziale  75023 w wydatkach  -3 200zł  i 

dochodach 2 560zł-szkolenia;  oraz  zmian  w rozdziale    60016:  zmniejsza  się  paragraf  dot.  

zakupu  usług  pozostałych w kwocie 20 000,00 i zwiększa paragraf dot. zakup usług 

remontowych o 10 000,00 oraz paragraf dot. zakup materiałów i wyposażenia o 10 000,00zł 

5. Dokonuje się zwiększenia po stronie wydatków w jednostce UM z przeznaczeniem na 

realizację zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa sieci wodociągowej na terenie gminy 

Rajgród – Czarna Wieś i Skrodzkie”. W ramach zadania planuje się zaprojektowanie i 

wybudowanie przejść wodociągowych pod drogą powiatową, ułatwiających przyłączenie osiedli 

domów jednorodzinnych i letniskowych do istniejącej sieci wodociągowej. Rozdział 01010. 

Kwota 25.000zł. 

6. Dokonuje się zwiększenia po stronie wydatków z przeznaczeniem na dotację celową dla Domu 

Kultury w Rajgrodzie  na  realizację  projektu  pn.  „Promocja  dziedzictwa  rybackiego  i 

turystyki  w Gminie  Rajgród” w wysokości  7 000,00 zł.  Dotacja  zostanie  przeznaczona  na  

opracowanie  dokumentacji  technicznej i aplikacyjnej. W 2021 roku Dom Kultury w Rajgrodzie 

zamierza pozyskać środki z Programu Operacyjnego „Rybactwo i Morze” na lata 2014-2020 na 

przedsięwzięcie z zakresu „Propagowania dobrostanu społecznego i dziedzictwa kulturowego  

na  obszarach  rybackich  i obszarach  akwakultury,  w tym  dziedzictwa  kulturowego  

rybołówstwa i akwakultury”. 

7. Dokonuje  się  zwiększenia  po  stronie  dochodów  i wydatków  w związku  z pismem  

Wojewody  Podlaskiego  odnośnie  dotacji  celowej  na  realizację w 2021r.wieloletniego 

rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. Rozdział 85230. Kwota 

72zł. 

8. Dokonuje  się  zwiększenia  po  stronie  dochodów  i wydatków  w związku  z pismem  

Wojewody  Podlaskiego  odnośnie  środków  przeznaczonych  na  koszty funkcjonowania  

infolinii  i stanowiska  gminnego  koordynatora  do  spraw  szczepień  .  Rozdział  85195.  Kwota 

6.000zł. 

9. Wprowadza  się  po  stronie  przychodów  wolne  środki  w kwocie  27.547zł  z przeznaczeniem  

na  spłatę kredytów. 

 

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi do projektu uchwały. 

Przewodniczący nie stwierdził pytań. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały 

Nr XXXI/192/21 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 26 lutego 2021 roku w sprawie zmian w 

budżecie gminy Rajgród na rok 2021. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. Komisje wydały 

pozytywną opinię. 

Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła Uchwałę 

Nr XXXI/192/21 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 26 lutego 2021 roku  w sprawie zmian w 

budżecie gminy Rajgród na rok 2021. 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2021-30, 

Głos zabrała Skarbnik- Joanna Andruk. Poinformowała, iż zmiany ujęte w projekcie uchwały w 

sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  są zgodne ze zmianami ujętymi w projek-

cie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rajgród na rok 2021. 

Wynik operacyjny stanowiący różnicę pomiędzy dochodami bieżącym, a wydatkami bieżącymi 

w 2021 roku jest dodatni, co oznacza, że została zachowana relacja z art. 242 ustawy o finansach 

publicznych. 

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi do projektu uchwały. 

Przewodniczący nie stwierdził pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały 

Nr XXXI/193/21 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 26 lutego 2021 roku w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2021-30. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. Komisje wydały 

pozytywną opinię. 

Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła Uchwałę 

Nr XXXI/193/21 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 26 lutego 2021 roku  w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2021-30. 

Skarbnik – Joanna Andruk poprosiła o zgodę na opuszczenie obrad Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej wyraził zgodę. 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grajewskiemu, 

Głos zabrał Sekretarz- Piotr Milewski. Poinformował, że projekt uchwały zakłada udzielenie po-

mocy finansowej Powiatowi Grajewskiemu w wysokości 43.500 zł na dofinansowanie realizacji 
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zadania inwestycyjnego pod nazwą „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1788B w Rydzewie”. Pie-

niądze w tej wysokości są już zabezpieczone w budżecie Gminy Rajgród. Sekretarz dodał, że 

aby móc zawrzeć umowę z Powiatem Grajewskim potrzebna jest ta uchwała. Wytłumaczył, że 

przedstawiona kwota pokryłaby koszty opracowania dokumentacji projektowej. 

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi do projektu uchwały. 

Przewodniczący nie stwierdził pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały 

Nr XXXI/194/21 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 26 lutego 2021 roku w sprawie  udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Grajewskiemu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. Komisje wydały 

pozytywną opinię. 

Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła Uchwałę 

Nr XXXI/194/21 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 26 lutego 2021 roku  w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Grajewskiemu. 

d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grajewskiemu, 

Głos zabrał Sekretarz- Piotr Milewski. Poinformował, że zgodnie z projektem uchwały zakłada 

się udzielenie pomocy finansowej powiatowi Grajewskiemu w wysokości 1 205 zł z przeznacze-

niem na dofinansowanie Warsztatów Terapii Zajęciowej w Grajewie, które są prowadzone przez 

Stowarzyszenie Wspierania Inicjatyw Społecznych na Rzecz Osób Niepełnosprawnych w Gra-

jewie. Sekretarz dodał, że na te warsztaty uczęszcza jedna osoba, która na stałe zamieszkuje teren 

naszej Gminy. 

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi do projektu uchwały. 

Przewodniczący nie stwierdził pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały 

Nr XXXI/195/21 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 26 lutego 2021 roku w sprawie  udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Grajewskiemu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. Komisje wydały 

pozytywną opinię. 

Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 
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W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła Uchwałę 

Nr XXXI/195/21 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 26 lutego 2021 roku  w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Grajewskiemu. 

e) zarządzenia wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Rydzewo, 

Głos zabrał Sekretarz- Piotr Milewski. Poinformował, że w dniu 12 lutego 2021 roku Pani Anna 

Malinowska- Bieryło złożyła rezygnację z funkcji Sołtysa wsi Rydzewo. Zgodnie z zapisami 

statutu Sołectwa Rydzewo Rada ma obowiązek ogłosić wybory uzupełniające. Dodał, że w dal-

szym postępowaniu Burmistrz wyda zarządzenie, w którym określi dokładny termin wyborów. 

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi do projektu uchwały. 

Przewodniczący nie stwierdził pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały 

Nr XXXI/196/21 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 26 lutego 2021 roku w sprawie  

zarządzenia wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Rydzewo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. Komisje wydały 

pozytywną opinię. 

Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła Uchwałę 

Nr XXXI/196/21 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 26 lutego 2021 roku  w sprawie  zarządze-

nia wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Rydzewo. 

f)  nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie Gminy Rajgród na 

2022 rok, 

Głos zabrał Burmistrz- Ireneusz Gliniecki. Przypomniał, że temat funduszu sołeckiego został 

dokładnie omówiony w pierwszej części Komisji Stałych. Dodał, że padło wiele wniosków i 

uwag, które uznał za słuszne. 

Poinformował, że budżet Gminy Rajgród w tym roku i na przyszły rok jest obarczony nowymi 

inwestycjami i nie jest w stanie wyodrębnić 600 000 zł na fundusz sołecki. Dodał, że fundusz 

sołecki powinien wrócić do Gminy Rajgród w kolejnym roku ale w nieco zmienionej formie. 

Burmistrz zasugerował, że rozsądnym wyjściem będzie łączenie funduszy poszczególnych 

sołectw, w takim wypadku kwota będzie większa. Podał przykład połączenia funduszy sołectw: 

Pieńczykowo, Pieńczykówek i Sołki, których łączny fundusz wynosiłby 50 000 zł. Za taką kwotę 

można wybudować dobrą drogę. Burmistrz dodał, że jego zdaniem w kolejnym roku model 

zdobywania funduszu będzie bardziej dopracowany. 
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Przewodniczący Rady poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi do projektu uchwały. 

Przewodniczący nie stwierdził pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały 

Nr XXXI/197/21 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 26 lutego 2021 roku w sprawie nie 

wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie Gminy Rajgród na 2022 

rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. Komisje wydały 

pozytywną opinię. 

Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła Uchwałę 

Nr XXXI/197/21 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 26 lutego 2021 roku  w sprawie nie wyra-

żenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie Gminy Rajgród na 2022 rok. 

g) ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2021 roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Rajgród. 

Głos zabrał Sekretarz- Piotr Milewski. Poinformował, że przepisy prawa nakładają na Radę 

Miejską obowiązek określenia planu dofinansowania formy doskonalenia zawodowego nauczy-

cieli. Projekt uchwały przewiduje formy takie jak: studia I i II stopnia, studia podyplomowe, 

kursy doskonalące i klasyfikujące, szkolenia, warsztaty o następujących specjalnościach: 

1) pozwalające na zdobycie kwalifikacji do nauczania kolejnego przedmiotu (doradztwo zawo-

dowe, biologia, programowanie/robotyka,  terapia  pedagogiczna,  socjoterapia,  tyflopedago-

gika,  oligofrenopedagogika, autyzm), 

2) pozwalające na pogłębienie wiedzy merytorycznej i doskonalenie umiejętności nauczycieli 

oraz dyrektorów szkół; 

3) mające wpływ na udzielanie pomocy psychologiczno-pedagogicznej w placówkach oświato-

wych, 

4) mające wpływ na wspieranie rozwoju dziecka. 

Sekretarz poinformował, że maksymalna kwota dofinansowania to 500 zł. 

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi do projektu uchwały. 

Przewodniczący nie stwierdził pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały 

Nr XXXI/198/21 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 26 lutego 2021 roku w sprawie ustalenia 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej 
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kwoty dofinansowania opłat w 2021 roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

przedszkolu prowadzonych przez Gminę Rajgród. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. Komisje wydały 

pozytywną opinię. 

Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła Uchwałę 

Nr XXXI/198/21 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 26 lutego 2021 roku  w sprawie ustalenia 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej 

kwoty dofinansowania opłat w 2021 roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

przedszkolu prowadzonych przez Gminę Rajgród. 

6. Wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił radnych o wnioski i oświadczenia radnych. Wniosków 

i oświadczeń nie stwierdzono. 

7. Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił kierowników jednostek organizacyjnych o 

przedstawienie informacji o bieżącej pracy i najbliższych planach. 

Głos zabrał Marek Kostrzewski -Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Rajgrodzie. Przedstawił informację dotyczące pracy Zakładu. 

Burmistrz poprosił o wyjaśnienie dotyczące wycinki drzew. 

Marek Kostrzewski wytłumaczył, że zakład nie miał czasu na zadbanie o pnie drzew, ale w 

najbliższym czasie wykona niezbędne prace. 

Burmistrz poinformował, że są zgłoszenia od mieszkańców i Radnego Matysiewicza w sprawie 

kilku drzew w parku, które należy przyciąć.  

Marek Kostrzewski odpowiedział, że zakład jest otwarty na wszystkie sugestie. Sprawa jest już 

znana i drzewa zostaną przycięte w momencie, kiedy będzie możliwy wjazd na trawnik. 

Dyrektor poinformował o zwyżce i o przeszkoleniu technicznym pracowników do pracy na 

zwyżce. 

Radny Król zapytał, czy będzie można wykorzystać zwyżkę do podcięcia topoli przy OSP w 

Woźnejwsi. 

Marek Kostrzewski odpowiedział, że jest to jak najbardziej możliwe. Należy tylko załatwić 

formalności w Urzędzie. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy obsługa oświetlenia ulicznego będzie podlegała pod 

zakres pracy zwyżki. 

Marek Kostrzewski odpowiedział, że konserwacja oświetlenia ulicznego do dnia dzisiejszego 

wyglądała tak, że raz w tygodniu podejmowane były działania z tym związane. Sama 

konserwacja nie polega tylko na wymianie żarówek. Na instalacji znajdującej się na terenie 

wiejskim jest wiele problemów związanych z przepalaniem bezpieczników, spalaniem się 

sterowników i uszkodzeniami zegarów. Zakład wykonuje te prace na bieżąco. Wytłumaczył, że 

ze względu na brak czasu spowodowany odśnieżaniem, zakład nie zdążył wykonać pracy nad 

oświetleniem ulicznym, ale zrobi to w przyszłym tygodniu. 

 

Głos zabrała Joanna Hader- Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Rajgrodzie. Przedstawiła 

informację dotyczące pracy OPS. 

 

Głos zabrała Maria Fliszewska- Dyrektor Domu Kultury w Rajgrodzie. Przedstawiła informacje 

dotyczące pracy Domu Kultury. 

 

Głos zabrał Andrzej Graczewski- Dyrektor Zespołu Szkolno- Przedszkolnego w Rajgrodzie. 

Przedstawił informacje dotyczące pracy Szkoły. 

 

Głos zabrał Burmistrz – Ireneusz Gliniecki. Poprosił Radnych o przyjęcie stanowiska w sprawie 

projektu „Planu Strategicznego dla Wspólnej Polityki Rolnej”. Burmistrz przedstawił stanowisko 

oraz ewentualne zagrożenia. 

Głos zabrał Jacek Piorunek- Przewodniczący Sejmiku Podlaskiego. Poinformował, że po infor-

macji otrzymanej od Burmistrza, uczestniczył w Komisji Rolnictwa Sejmiku Podlaskiego, na 

której wywołał dyskusję na ten temat. Poinformował, że Samorząd Województwa Podlaskiego 

zamierza oprotestować ten kierunek i dołączyć się do innych Województw. Dodał, że Samorząd 

Województwa Podlaskiego jest gospodarzem konwentu Marszałków, który odbędzie się online 

w Białymstoku. Poinformował, że na tym konwencie ma być podjęta uchwała, protest przeciwko 

tym zagrożeniom, o których wcześniej poinformował Burmistrz. Pan Jacek Piorunek stwierdził, 

że niektóre rzeczy są wymuszane przez Unię Europejską, ponieważ było wiele edycji na temat 

tego, że na obszarach wiejskich wodociągi i kanalizacja powinny być już dawno zbudowane. 

Poinformował, że na Komisji Rolnictwa Marszałek stwierdził, że w Regionalnym Programie 

Operacyjnym, który dotyczy w większości infrastruktury miejskiej, będą wzmacniać Lokalne 

Grupy Działania, którym będą się starać przeznaczyć więcej pieniędzy na te rzeczy, których nie 

będzie można przeznaczyć na program „Rozwój Obszarów Wiejskich”. 

 

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi. Przewodniczący nie 

stwierdził pytań. 
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Przewodniczący RM poddał stanowisko Rady Miejskiej w sprawie projektu „Planu 

Strategicznego dla Wspólnej Polityki Rolnej” pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła stanowi-

sko Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 26 lutego 2021 roku  w sprawie projektu „Planu Strate-

gicznego dla Wspólnej Polityki Rolnej”. 

Głos zabrał Kacper Bućko -  drużynowy 4 RDH. Przedstawił informację dotyczące pracy dru-

żyny 4 RDH "Ora et labora". 

Radna Gryczan podziękowała dla drużynowego 4RDH za przyczynienie się do dalszego funk-

cjonowania harcerstwa. Podziękowała również za głosowanie w sprawie pomocy finansowej Po-

wiatowi Grajewskiemu. 

Burmistrz podziękował za podjęcie stanowiska Rady Miejskiej w sprawie projektu „Planu Stra-

tegicznego dla Wspólnej Polityki Rolnej”. Podziękował również harcerzom za swoją działalność. 

Przypomniał o zbliżającym się dniu kobiet oraz Dniu Sołtysa.  

8. Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 14:10 Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady 

XXXI Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

 

Protokołowała 

Natalia Pogorzelska 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Marek Bućko 

 

 


